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bijlagen 

Beste meneer Wildeboer, 

U heeft een aantal vragen gesteld over afvalscheiding. In deze brief leest u onze reactie. 

Vraag 
Wat is de laatste stand van zaken is met betrekking tot het afvalonderzoek dat zou moeten 
helpen het restafval terug te brengen tot 100Kg? 

Binnenkort houden wij een evaluatie van de uitvoering van het afvalstoffenbeleid, waar het 
onderzoek deel van uit maakt en gaan wij kijken naar een mogelijk vervolg. Wij zullen u dan 
nadrukkelijk hierover informeren via een raadsinformatiebrief. 

Vraag 
Hoe moeten we dit beleid zien in het licht van het gegeven dat steeds meer gemeenten in den 
lande stoppen met het (voor)scheiden van afval (afgezien waarschijnlijk van gft), waardoor 
per saldo al het afval (weer) restafval wordt? (Overigens stelt ook Omrin zoals bekend al 
jaren dat nascheiding beter werkt dan voorscheiding.) 

Het gegeven zoals u dat schetst herkennen wij niet. Sterker nog sinds 1 juli jl. zijn gemeenten 
wettelijk verplicht om gft, papier, metaal kunststof, glas en elektronische apparatuur 
gescheiden in te zamelen . Hier kan alleen van worden afgeweken als een andere manier 
(zoals nascheiding) het potentieel voor hergebruik of recycling niet beïnvloed. Nascheiding 
blijft dus ook mogelijk. Dat dit afval bij nascheiding door de burger in de grijze afvalcontainer 
kan worden gedaan, betekent niet dat dit weer restafval wordt. 



Wij gaan er vanuit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van/de 
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